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ZÁPISNICA 

z tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Príbovciach 

konaného 15.03.2019 

 

 

Prítomní poslanci:    viď prezenčná listina 

Prítomní občania:   viď prezenčná listina hostí 

Ostatní prítomní:   Erika Vrabcová starostka obce Príbovce – predsedajúca 

     Ing. Ľudovít Smik – kontrolór obce 

 

Ohlásený začiatok zasadnutia:  15.03.2019 o 18:00 hod. 

Skutočný začiatok zasadnutia:  15.03.2019 o 18:00 hod. 

Miesto zasadnutia:   Zasadacia miestnosť  Hasičskej zbrojnice,  

     Príbovce 174, 038 42  Príbovce 

Počet strán zápisnice:   11 

 

Starostka obce Príbovce Erika Vrabcova privítala prítomných občanov na treťom zasadnutí obecného zastupiteľstva 
v roku 2019.  Prítomným sa ospravedlnila, že neboli rozosielané informačné smsky a nebola vyhlasovaná obecným 
rozhlasom informácia o konaní obecného zastupiteľstva, nakoľko je v oprave obecný rozhlas, ktorý súvisí aj 
s smskovým informačným systémom obce. Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  Viktóriu 
Fľakovú poverila zapisovaním zápisnice,  Mrg. Michaelu Šišitkovú a Bc. Ľuboslavu Vrabcovú poverila overením 
zápisnice.  

 

Zriadenie Návrhovej komisie 

Predsedajúca navrhla členov Návrhovej komisie v zložení: 

Predseda:   Peter Ivan 

Členovia komisie: Anna Nagyová, Mgr. Roland Csicsay 

 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Návrhovej komisie a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 15/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 
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1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Návrhovú komisiu. 

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať návrhy uznesení zo zasadnutia obecného 
zastupiteľstva konaného 15. marca 2019. 

3. Obecne zastupiteľstvo volí  

a) Predsedu komisie: Peter Ivan 

b) Členovia komisie: Anna Nagyová 

Mgr. Roland Csicsay 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 15/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

PROGRAM: 

1) Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení 

2) Správa výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení za školský rok 
2017/2018 

3) Doplnenie členov z radov občanov do obecných komisií 

4) Prenájom obecných pozemkov 

5) Informácia o ukončených kontrolách č. 5/18, č.6/18 

6) Správa o kontrolovanej činnosti za rok 2018 

7) Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019: Rozvoj telovýchovy a športu, Rozvoj 
a ochrana duchovných hodnôt 

8) Rôzne: Výzva Rady vlády SR pre prevenciu kriminality – kamerový systém Príbovce, odpovede na dve žiadosti 
p. Prevendára  a predloženú výzvu 

9) Diskusia 

 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh programu. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 
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Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

1) Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení 

 

Predsedajúca predniesla zámer prenajať poľnohospodársku pôdu v katastrálnom území Príbovce, ktorý bol zverejnený 
na úradnej tabuli 30. januára 2019. Skonštatovala, že uznesenie číslo 14/2019 bolo splnené. Ďalšie kroky ohľadom 
prenájmu sú predmetom rokovania v bode číslo 4. 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. 

  

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za schválenie návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva č. 16/2019 
v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie plnenie predchádzajúcich uznesení.  

  

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 16/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

2) Správa výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení za školský rok 
201/2018 

 

Predsedajúca upovedomila prítomných, že riaditeľka Materskej školy sa z rodinných dôvodov ospravedlnila. 
Odovzdala však Stanovisko Rady školy. Predsedajúca predstavila stručnú správu Materskej školy. 

  

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 17/2019 v znení: 
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Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko Rady školy pri Materskej škole Príbovce k správe 
o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Materskej škole, Príbovce za školský rok 
2017/2018. 

2. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 
v Materskej škole, Príbovce, za školský rok 2017/2018.  

 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 17/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

3) Doplnenie členov z radov občanov do obecných komisií 

Predsedajúca upovedomila prítomných o doplnení členov komisií, ktorí sa osobne prihlásili do konkrétnej komisie. 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 18/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplniť komisiu ekonomiky a sociálnych vecí o členov z radov občanov. 

2. Obecné zastupiteľstvo určuje  náplň práce komisie, a to predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy 
a stanoviská k ekonomickým a sociálnym veciam. 

3. Obecné zastupiteľstvo volí: 

Členov komisie:  Rastislav Lopčiansky  

Ľuboš Málik 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 
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Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 18/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 19/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

4. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplniť komisiu športu, kultúry a školstva o členov z radov občanov. 

5. Obecné zastupiteľstvo určuje  náplň práce komisie, a to predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy 
a stanoviská k rozvoju a ochrane športu, kultúry a školstva. 

6. Obecné zastupiteľstvo volí: 

Členov komisie:  Kerhátová Viera 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 19/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

4) Prenájom obecných pozemkov 

Predsedajúca predložila návrh na prenájom obecných pozemkov Poľnohospodárskemu družstvu Gader so sídlom 
v Karlovej. Skonštatovala, že boli všetky zákonné postupy dodržané. 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojil  Ing. Smik Ľudovít, ktorý ozrejmil, že návrh uznesenia 
musí byť doplnený o poslednú vetu uznesenia  -  Toto uznesenie musí byť schválene v 3/5 väčšine všetkých poslancov. 
Túto vetu predseda návrhovej komisie Peter Ivan ihneď dopísal do návrhu uznesenia. Predsedajúca ukončila rozpravu 
a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  

 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 20/2019 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov prijalo 15. marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
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    neskorších predpisov schvaľuje prenájom obecných pozemkov, ktoré sú vo vlastníctve Obce  

    Príbovce, vedené na LV č. 649 a LV č. 439, v  katastrálnom území Príbovce: 

 

   a) parcela registra  „E“ č. 219/7, druh orná pôda, o výmere 10 889 m2, 

   b) parcela registra  „E“ č. 219/701, druh orná pôda, o výmere 3 475 m2  

   c) parcela registra  „E“ č. 286, druh trvalý porast, o výmere 15 958 m2  

   d) parcela registra „C“ č. 460/14, druh zastavané plochy a nádvoria, o výmere 2 120 m2, 

       

    z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, ktorým je zcelenie obhospodarovaných pozemkov pre účely  

    poľnohospodárskej výroby (rastlinnej, živočíšnej ) a poľnohospodárskeho využitia, na ktorý je 

    potrebný 3/5 súhlas všetkých poslancov. 

    Nájomná zmluva  s Poľnohospodárskym družstvom GADER Blatnica so sídlom v Karlovej, IČO:  

    00196533 sa uzatvára na dobu 10 rokov, ročné nájomné za prenájom pôdy je vo výške 99,04 eur. 

    

 Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 20/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

5) Informácia o ukončených kontrolách č. 5/18, č. 6/18 

 

Predsedajúca obecného zastupiteľstva dala slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Smikovi. 

 

Hlavný kontrolór obce prečítal správy z vykonaných kontrol. Správy z vykonaných kontrol sú prílohou tejto zápisnice. 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásil Tomáš Prevendár, ktorý sa opýtal či hlavný 
kontrolór v rámci svojich kontrol nezistil závažné porušenia zákona. Hlavný kontrolór odpovedal, že v správe upozornil 
na nedostatky, ktoré boli alebo sú v riešení. Ďalej sa pýtal na pochybenia z minulých období, na čo mu hlavný kontrolór 
odpovedal, že na žiadne pochybenia v minulosti neprišiel. Na to, čo bolo potrebné upozorniť, uviedol v kontrole 
a odporúčal opravu zistených skutočností. Predsedajúca dala hlasovať. 

 

Hlasovanie k návrhu: 
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Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 21/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1.Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správy hlavného kontrolóra Obce Príbovce o výsledkoch kontroly č.5/18 
a č.6/18, vykonaných na základe plánu kontrolovanej činnosti na II. Polrok 2018 prijatých uznesením OZ č. 35/2018, zo 
dňa 19.06.2018 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 21/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

6) Správa o kontrolovanej činnosti za rok 2018 

 

Ďalej hlavný kontrolór Ing. Ľudovít Smik prečítal záver z kontroly za rok 2018, ktorá je súčasťou tejto zápisnice.  

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásila Viktória Fľaková, ktorá žiadala o potvrdenie či 
bývalý starosta obce Ing. Jaroslav Brzák, Phd. si dával preplácať cestovné náhrady dva krát v roku, alebo či si dal 
duplicitne preplatiť cestovné náhrady. Hlavný kontrolór potvrdil, že nešlo o duplicitu, ale o interval preplácania. Bývalý 
starosta neuplatňoval riadne vyúčtovanie služobných ciest jeden krát mesačne, ale žiadal o tieto náhrady dva krát do 
roka. Do rozpravy sa pripojil Tomáš Prevendár, ktorý sa opýtal či toto nie je z rozporom so zákonom. Hlavný kontrolór 
skonštatoval, že nevie o tom, že by to bolo v rozpore zo zákonom. Michaela Šišitková sa zapojila do rozpravy so svojimi 
pracovnými skúsenosťami a vysvetlila, že stráca nárok na preplatenie cestovných náhrad pokiaľ neurobí mesačné 
vyúčtovanie. Hlavným kontrolórom a Petrom Ivanom bolo skonštatované, že ide o zákonný nárok a nebol dôvod na to 
aby mu bol odopretý. Anna Nagyová sa zapojila do rozpravy so záujmom ako sa tieto cestovné náhrady riešia teraz. 
Predsedajúca potvrdila, že si dáva cestovné náhrady preplácať jeden krát mesačne, tak ako ustanovuje zákon 
o cestovných náhradách. Do rozpravy sa zapojil Štefan Prevendár, ktorý sa pýtal na ročnú parkovaciu kartu a diaľničnú 
nálepku, ktoré boli hradené z obecných peňazí. Zaujímal sa na ktoré auto sa tieto využívali. Hlavný kontrolór potvrdil, 
že obec nevedie v majetku žiadne auto a spomínané boli zakúpene na auto bývalého starostu, ktorý toto auto využíval 
na svoju prácu. Do rozpravy sa zapojila Viktória Fľaková, ktorá ozrejmila, že z bežnej praxe je účtovanie týchto nákladov 
pomerovou čiastkou, ktoré sa zosobňuje osobe ktorej auto sa využíva na pracovné účely. Do rozpravy ohľadom 
kontroly sa zapojil pán Marko, ktorý sa zaujímal o cestu v časti Píla. Tu bol v rozprave zastavený a odporučený na bod 
programu diskusia. Zároveň však pán Marko podal návrh na prekontrolovanie financovania „MINIPARKU“, kde 
upozornil na podozrivé fakty z faktúry. Hlavný kontrolór potvrdil, že spomínané nebolo predmetom jeho kontroly 
a požiadal predsedajúcu o doplnenie návrhu na prešetrenie.  Do návrhu uznesenia predseda návrhovej komisie Peter 
Ivan doplnil  bod 2. a to Obecné zastupiteľstvo navrhuje hlavnému kontrolórovi Obce Príbovce vykonať kontrolu 
čerpania nákladov na obecný „Minipark“.  Termín vykonania do 15.apríla 2019. Ďalej hlavný kontrolór informoval, že  
základnú finančnú kontrolu vždy musia vykonať dve osoby z obecného úradu. Vysvetlil, že jeho prácou je vykonávať 
námatkové kontroly a kontroly na ktoré bol vyzvaný. Skonštatoval, že aj sťažnosti v obci boli vybavované v rámci 
zákona a nezistil nedostatky pri ich vybavovaní. 
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Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 22/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolovanej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018. 

2. Obecné zastupiteľstvo navrhuje hlavnému kontrolórovi Obce Príbovce vykonať kontrolu čerpania nákladov na 
obecný „Minipark“.  Termín vykonania do 15.apríla 2019. 

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 22/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

7) Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019 

Predsedajúca upovedomila prítomných o zámere pokračovať s podporou aktívnych spolkov v obci.  

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. Predsedajúca dala hlasovať. 

 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 23/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

a) výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019 č. 1/2019 Rozvoj telovýchovy a športu. 

b) komisiu pre vyhodnotenie žiadostí, ktorej predmetom budú dotácie podľa písm. a), v zložení komisie športu, 
kultúry a školstva Obecného zastupiteľstva v Príbovciach.  

 

 

 Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 
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    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 23/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa prihlásila Mgr. Janka Bellová, ktorá  informovala o činnosti 
klubu JEDNOTA dôchodcov. Vyhlásila, že v rámci rozhovorov v obci počula, že sa obcou šíria reči, že Obec financuje 
tento spolok. Ozrejmila prítomným, že si všetci riadne platia členské príspevky  a z toho financujú chod klubu. 
Informovala, že dotácie, ktoré z obce získali riadne zdokladovali a minuli na to, na čo boli poskytnuté. Informovala 
o výletoch, ktoré v minulosti organizovali a informovala, že na výletoch a akciách klubu seniorov sa môžu zúčastňovať 
aj iný občania Príboviec. Do rozpravy sa zapojil Rastislav Lopčiansky, ktorý sa zaujímal ako sa môže zapojiť do obcou 
podporovaných výletov pre seniorov, keďže v minulosti predsedníčka informovala, že majú všetky miesta vždy 
obsadené. Pani Bellová mu odpovedala, že výlet na ktorý pán Lopčiansky narážal bol plne obsadený členmi spolku, 
ktorí majú prednostné právo zúčastniť sa na výletoch organizovaných seniormi. Pripomenula, že spolupracujú aj 
s občianskym združením Nádej človeka. Predsedajúca dala hlasovať. 

 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 24/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

a) výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019 č. 2/2019 Rozvoj a ochrana duchovných 
a kultúrnych hodnôt, 

b) komisiu pre vyhodnotenie žiadostí, ktorej predmetom budú dotácie podľa písm. a), v zložení komisie športu, 
kultúry a školstva Obecného zastupiteľstva v Príbovciach.  

 

 Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 24/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

8) Rôzne 

Predsedajúca informovala o kamerovom systéme v obci, ktorý je predmetom výzvy Rady vlády SR. 
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Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik nezapojil. Predsedajúca dala hlasovať. 

Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 25/2019 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov prijalo 15.marca 2019 toto uznesenie: 

1.Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výzvu Rady vlády SR pre prevenciu kriminality na financovanie projektu 
v oblasti prevencie kriminality pre rok 2019, na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku na projekt „Kamerový systém – Príbovce“. 

2.Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu „Kamerový systém – Príbovce“ 

b) spolufinancovanie projektu zo strany obce vo výške 20% z celkových oprávnených výdavkov, maximálne celkové 
spolufinancovanie zo strany obce vo výške 2450 eur. 

  

Prítomní poslanci na hlasovaní:   7 

Výsledok hlasovania:  ZA  7 

    PROTI  0 

    ZDRŽAL SA 0 

Nehlasovali:     0 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 25/2019 tak, ako bolo navrhnuté. 

 

9) Diskusia 

Predsedajúca otvorila diskusiu listom doručeným p. Prevendárom a p. Markom, v ktorom žiadajú o vykonanie 
hĺbkového auditu. Upovedomila občanov, že vykonať hĺbkový audit je finančne náročné a preto si treba vyjasniť o aký 
audit by malo ísť. Prípadne požiadala občanov, že ak majú nejaké podnety k auditu, aby ich skonkretizovali a bude sa 
nimi zaoberať ekonomická komisia.  Predsedajúca požiadala Viktóriu Fľakovú o prečítanie odpovede na predložený 
list, ktorý je prílohou tejto zápisnice. K jednotlivým bodom sa ešte predsedajúca po prečítaní odpovede vyjadrila. 
Informovala prítomných, že sa stretla so zástupcami spoločnosti STRABAG.  Informovala, že súdny spor je v štádiu 
riešenia, ale firma STRABAG je ochotná s nami komunikovať a hľadá sa najlepšia alternatíva na opravu cesty v časti 
Píla. P. Marko sa zapojil do diskusie, kde poďakoval predsedajúcej starostke, že pokročila v riešení a navrhol sám 
niekoľko odborných riešení. Bude však potrebné vypracovať projekt a preto sa dohodlo, že všetko spolu bude 
predmetom rokovania najbližšej Ekonomickej komisie, kde predsedajúca odporúča pozvať aj Mariana Styka zo 
spoločnosti MS s.r.o., ktorá vykonávala práce na spomínanej ceste. Predsedníčka tejto komisie Anna Nagyová 
informovala o plánovanom stretnutí ekonomickej komisie, ktorá sa po rozprave dohodla na štvrtok 21.marca 2019 
o 18,00 hodine v Hasičskej zbrojnici.  

Juraj Mucha sa zapojil do diskusie z pohľadu sťažovateľa. Informoval prítomných, že to on podal sťažnosť, ktorá nebola 
doriešená bývalým starostom obce. Žiadosť sa týkala zranení jeho syna, ktorý spadol na bicykli na rozostavanej ceste 
v časti Píla. Pýtal sa hlavného kontrolóra, či vybavenie tejto sťažnosti je správne. Ten informoval prítomných, že on 
kontroluje zákonom dodržané normy a termíny, pričom skonštatoval, že všetko bolo dodržané. Viktória Fľaková 
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požiadala o sťažnosť, ktorú na základe súhlasu p. Muchu prečítala, ako aj vyjadrenie bývalého starostu obce, ktorý sa 
v odpovedi odvoláva o známy nevyhovujúci stav vozovky v časti Píla a kde však podľa jeho slov bolo v tej dobe značenie 
poukazujúce na nevhodný stav vozovky. Obec týmto pádom nenesie následky. Odvolával sa aj na právne kroky voči 
spoločnosti STRABAG. Do debaty sa zapojila Michaela Šišitková, ktorá vyjadrila nesúhlas s informáciami, ktoré boli 
používané bývalým starostom, ktorý niekoľko krát v minulosti rozprával o tom, že obec podnikla právne kroky a podala 
podnet na súdny spor voči fi. STRABAG. Odvolával sa na právničku, ktorá túto vec rieši. P. Šišitková upozorňovala, že 
občania boli chybne informovaní, že obec začala súdny spor, zatiaľ čo sa zistilo, že návrh na súd podala firma STRABAG 
voči obci. Jaroslav Brzák sa odvoláva, že v odpovedi na sťažnosť pána Muchu nepíše o žiadnom súdnom spore, ale 
o právnych krokoch, ktoré boli riešené. Anna Nagyová upresnila ešte raz termín zasadnutia ekonomickej komisie, kde 
sa záležitosť cesty v časti Píla budú riešiť. 

Monika Lopčianska informovala, že na obecnej stránke sú chybne zadané sumy prepravy detí na lyžiarsky výcvik. 
Predsedajúca sa ospravedlnila za chybu a prisľúbila nápravu. 

Pani Bellová upozornila, že na obecnej stránke nebola zverejnená pozvánka a program obecného zastupiteľstva. Na čo 
predsedajúca reagovala, že osobne túto informáciu na stránku dala. Viktória Fľaková prihlásením na obecnú stránku 
odsúhlasila reakciu predsedajúcej a ukázala, že informácie na stránke sú. 

Ďalej pani Bellová žiadala o termíny kultúrnych podujatí pre rok 2019. Upozorňovala na spoluprácu s družobnou 
obcou Hodslavice, s ktorou plánujú opätovné stretnutie a nadväzovať na spoluprácu. Predseda Komisie športu, kultúry 
a školstva Peter Ivan prisľúbil zasadnutie komisie. Predbežne o dva týždne, čo upresní pozvaním členov. Na tejto 
komisii plánuje urobiť kalendár športových a kultúrnych podujatí, ktoré by sa v roku 2019 mali organizovať. 

Ďalej pani Bellová upozornila na gramatické chyby v plagátoch vo vývesnej tabuli, ktoré boli v plagáte o fašiangovej 
zábave. K tomuto sa vyjadrila Viktória Fľaková, ktorá plagát vyrobila. Na chybu prišla hneď po vyvesení a plagát sa už 
neopravoval. Rastislav Lopčiansky upozornil, že všetky tieto veci robia dobrovoľníci a pokiaľ by toto malo byť jediné čo 
našu obec trápi, bolo by to fajn. Ďalej sa zoberal o organizáciu MDD a iných kultúrnych podujatí. 
 

Predsedajúca poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

V Príbovciach 15. marca 2019 

 

Zápisnicu zapísala:  Viktória Fľaková 

 

Námietky k zápisnici: 

 

 

 

 

Bc. Ľuboslava Vrabcová        Mgr. Michaela Šišitková 
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Erika Vrabcová 

 

 

Prílohy: 

1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva 

2. Prezenčná listina poslancov 

3. Prezenčná listina občanov a hostí 

4. Návrhy uznesení 15-25/2019 

5. Uznesenia 15-25/2019 (kópie) 

6. Správa výchovno - vzdelávacej činnosti MŠ 

7. Správa z kontroly hl. kontrolóra č. 5/18 a 6/18 

8. Správa kontroly hl. kontrolóra za rok 2018 

9. Odpoveď na list p. Prevendár a p. Marko 

 

 

 

 

 

 


